



កម្មសិក្សា និងអាហារូបករណ៍

កម្មសិក្សាថ្នាក់វិទ្យាល័យ

កំពង់ផែផ្តល់កម្មសិក្សានៅវិទ្យាល័យជារៀងរាល់រដូវក្តៅ និងរដូវរងារ ដោយផ្ដោតលើមុខវិជ្ជាសំខាន់ៗរួមមាន អាកាសចរណ៍ ដែនសមុទ្រ និរន្តរភាពបរិស្ថាន និងការចូលរួមសហគមន៍។ កម្មសិក្សាក្នុងប្រព័ន្ធនៃការស្វែងរកការងារនៅក្នុងឧស្សាហកម្មដែលទាក់ទងនឹងកំពង់ផែ ជាមួយនឹងបទពិសោធន៍ការងារក្នុងជីវិតជាក់ស្តែងនៅ ក្នុងផ្នែកផ្សេងៗគ្នា។ អ្នកហាត់ការក៏នឹងមានឱកាស អនុវត្តលើការអភិវឌ្ឍជំនាញក្នុងផ្នែកផ្សេងៗដូចជា ការគ្រប់គ្រងគម្រោង ការនិយាយជាសាធារណៈ និងការធ្វើការងារជាក្រុម។

កម្មសិក្សាថ្នាក់ក្រោយវិទ្យាល័យ

កំពង់ផែផ្តល់ឱកាសធ្វើកម្មសិក្សាថ្នាក់ក្រោយវិទ្យាល័យយ៉ាងពិសេសពេញមួយឆ្នាំ ដែលត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីជ្រើសរើសជាពិសេស ពីភាពជាដៃគូថ្នាក់ ក្រោយវិទ្យាល័យជាមួយសាលាបច្ចេកទេស និងកម្មវិធីវិញ្ញាបនបត្រនានា។

កម្មសិក្សាថ្នាក់មហាវិទ្យាល័យ និងអ្នករៀនចប់

កំពង់ផែផ្តល់កម្មសិក្សាថ្នាក់មហាវិទ្យាល័យ និងអ្នករៀនចប់ពេញមួយឆ្នាំ។ កម្មសិក្សាទាំងនេះអនុញ្ញាតឱ្យនិស្សិតធ្វើការនៅក្នុងវិស័យដែលស្របនឹងគោលដៅអប់រំ និងអាជីពរបស់ពួកគេ។ កំពង់ផែផ្តល់កម្មសិក្សាក្នុងផ្នែកផ្សេងៗគ្នារបស់កំពង់ផែ ដូចជាគណនេយ្យ វិស្វកម្ម ការគ្រប់គ្រងសំណង់

ការគ្រប់គ្រងគម្រោង ប្រតិបត្តិការព្រលានយន្តហោះ ច្បាប់ ធនធានមនុស្ស បរិស្ថាន និងច្រើនទៀត។

អាហារូបករណ៍អតីតយុទ្ធជន

រៀងរាល់ប្រាំមួយខែម្តង កំពង់ផែជ្រើសរើសអតីតយុទ្ធជនដែលទើបតែបំបែក ឬចូលនិវត្តន៍ថ្មីៗមួយក្រុមតូចៗ ក្នុងអំឡុងពេលអាហារូបករណ៍មានប្រាក់ខែប្រាំមួយខែ នេះ អតីតយុទ្ធជន នឹងត្រូវបានដាក់ឱ្យសុំនឹងបរិយាកាសការងារបែបស៊ីវិល និងការអនុវត្តអាជីវកម្មបែបក្រុមហ៊ុន។ អតីតយុទ្ធជនចាប់ផ្តើមជាមួយអ្នកណែនាំ និងក្រុមការងារដើម្បីជួយណែនាំ ពួកគេក្នុងការអភិវឌ្ឍគោលដៅអាជីពរបស់ពួកគេ។ ពួកគេនឹងទទួលបានជំនួយក្នុងការកំណត់ជំនាញដែល អាចផ្ទេរបាន រៀបចំប្រវត្តិរូបសង្ខេបរបស់ពួកគេ និងកែលម្អបច្ចេកទេសក្នុងការសម្ភាសន៍។

ព័ត៌មានលម្អិត និងសិទ្ធិទទួលបាន

ព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែមអំពីវិសាលភាពនៃឱកាសកម្មសិក្សា និងអាហារូបករណ៍របស់កំពង់ផែក្រុងស៊ីតថល រួមទាំងលក្ខខណ្ឌគម្រូវនៃសិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធីជាក់លាក់ សូមចូលមើលគេហទំព័រ portseattle.org/careers.

កម្មសិក្សា និងអាហារូបករណ៍ទាំងអស់សុទ្ធតែមានប្រាក់ខែ

កម្មសិក្សា និងអាហារូបករណ៍របស់យើងទាំងអស់សុទ្ធតែមានប្រាក់ ខែ ហើយមនុស្សជាច្រើនទទួលបានទាំងប្រាក់ចំណូល ថែមទៀត។ ផ្ញើអ៊ីមែលទៅ internships@portseattle.org សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម។

